


請往前坐
Please fill the seats in the front first

來遇見我們的神
Prepare to Meet our God



Communion

聖餐





羅馬書 Romans 10:13-15
因為「凡求告主名的，就必得救」。然而，人未曾信他，怎能求他呢？未曾聽見他，怎能信他呢？沒有
傳道的，怎能聽見呢？若沒有奉差遣，怎能傳道呢？如經上所記：「報福音傳喜信的人，他們的腳蹤何
等佳美！」13 for, “Everyone who calls on the name of the Lord will be saved.”14 How, then, can they call on 

the one they have not believed in? And how can they believe in the one of whom they have not heard? And 

how can they hear without someone preaching to them?15 And how can anyone preach unless they are sent? 

As it is written: “How beautiful are the feet of those who bring good news!”

為世界二十幾億沒有任何管道聽見福音的族群禱告

願神興起更多教會與宣教士，
將福音與救恩帶進未得之民的區域。

Please pray for the billions of people in the world who have no means of hearing the Gospel. 

May God raise up more churches and missionaries to bring the Gospel and salvation to the 

unreached people groups.



腓立比書 Philippians 1:5-6
因為從頭一天直到如今，你們是同心合意地興旺福音。我深信那在你們心裡動了善工的必成全這工，直到耶穌
基督的日子。5 because of your partnership in the gospel from the first day until now, 6 being confident of this,    

that he who began a good work in you will carry it on to completion until the day of Christ Jesus.

為英文營招生宣傳及籌備禱告

求神使用我們在各種媒體管道宣傳
讓更多學生知道這個營會並願意報名參加。
也為營會各項行政安排，
TA團隊及GA團隊的訓練和預備禱告。
Please pray for the recruitment and preparation of this year's English camp. 

May God use us to promote the camp through various media channels so 

that more students will know about it and be willing to sign up. Also, we pray 

for the administrative arrangements of the camp, as well as the training and 

preparation of the TA and GA teams.



教會使命
Mission



我們要去, 
進入校園與社區, 
使萬民作主門徒!

We Shall Go, 
Enter the Campuses and Communities , 

And make disciples of the people!



經文代補

上週經文 Last week Scripture

約翰福音 John 21 : 17

第三次對他說：「約翰的兒子西門，你愛我嗎？」
彼得因為耶穌第三次對他說「你愛我嗎」，就憂愁，
對耶穌說：「主啊，你是無所不知的；你知道我愛你。」
耶穌說：「你餵養我的羊。
The third time he said to him, “Simon son of John, do you love me ? 

”Peter was hurt because Jesus asked him the third time,

“Do you love me? ” He said, “Lord, you know all things; 

you know that I love you. ” Jesus said, “Feed my sheep.





申命記 Deuteronomy 4 : 5 – 6 4 : 36 - 39

4:5 我照着耶和華－我神所吩咐的將律例典章教訓你們，
使你們在所要進去得為業的地上遵行。4:6 所以你們要
謹守遵行；這就是你們在萬民眼前的智慧、聰明。他們
聽見這一切律例，必說：『這大國的人真是有智慧，有
聰明！』

5 See, I have taught you decrees and laws as the LORD my God commanded 

me, so that you may follow them in the land you are entering to take 

possession of it. 6 Observe them carefully, for this will show your wisdom and 

understanding to the nations, who will hear about all these decrees and say, 

“Surely this great nation is a wise and understanding people.”



申命記 Deuteronomy 4 : 5 – 6 4 : 36 - 39

4:36 他從天上使你聽見他的聲音，為要教訓你，又在地上使你
看見他的烈火，並且聽見他從火中所說的話。4:37 因他愛你的
列祖，所以揀選他們的後裔，用大能親自領你出了埃及，4:38 
要將比你強大的國民從你面前趕出，領你進去，將他們的地賜
你為業，像今日一樣。4:39 所以，今日你要知道，也要記在心
上，天上地下惟有耶和華他是神，除他以外，再無別神。

36 From heaven he made you hear his voice to discipline you. On earth he showed you his 

great fire, and you heard his words from out of the fire. 37 Because he loved your ancestors 

and chose their descendants after them, he brought you out of Egypt by his Presence and his 

great strength, 38 to drive out before you nations greater and stronger than you and to 

bring you into their land to give it to you for your inheritance, as it is today. 39 Acknowledge 

and take to heart this day that the LORD is God in heaven above and on the earth below. 

There is no other.



講員 speaker : 宣教士 / 陳肇恒 Peter Chan

翻譯 interpreter : 宣教士 /  Ita Lau

耶和華是神 : 一位信實的神
The Lord Is God : A faithful God 

申命記 Deuteronomy 4 : 5-6 ; 4 : 36-39





本週經文 This week Scripture

申命記 Deuteronomy 4 : 39 

所以，今日你要知道，也要記在心上，
天上地下惟有耶和華他是神，
除他以外，再無別神。

Acknowledge and take to heart this day

that the LORD is God in heaven above and on the earth below. 

There is no other.



家裡的事
Announcements



主日愛宴 Luncheon Service

5/7

5/14

5/21

打飯就位 善後清理

國高 兒童 長青 家庭

叮噹猶獅 哈哈猶獅

新心望旺 社青猶獅



5/14主日講員

下週預告 Preview

講員 : 宣教士 / 楊右任弟兄

聽媽媽的話

馬太福音 5 :16



新家人歡迎說明會

為歡迎新來的弟兄姊妹和朋友，(福音朋友想更認識4C也歡迎)

介紹教會的異象、策略、組織架構、牧養訓練系統等等，
也能夠彼此認識，教會牧者傳道可以有機會認識新的弟兄姊妹和朋友。

每月第2週主日 12:10-12:55 at 教職員室

報名窗口: 小家長 & 淑敏姐妹











申請成立 全國性社團 號召發起人
個人、非本國籍人士 皆可

響應發起者 請填寫申請表、提供身分證明文件

承辦 : 淑敏姐妹

至少應有全國 7 個以上縣市之分布

時間 : 2023.5.10 註記:限申請全國性社團使用

限申請全國性社團使用 限申請全國性社團使用



請樓上的弟兄姊妹下樓來
大家一起來
歡迎新朋友



願耶和華賜福給你
願耶和華永遠保護你
願耶和華祂的臉光照你
願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會
願在主裡相會再相會
願主的愛永遠在你心懷
願神永遠祝福你們

願耶和華賜福給你
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